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Številka: 900-1/2017-14 
Datum:  24. 1. 2017 

Z A P I  S  N I  K  
2. DOPISNE SEJE SVETA ŠOLE V ŠOLSKEM LETU 2016/2017, 

ki je potekala od ponedeljka, 23. 1. 2017 od 10. ure do torka, 24. 1. 2017 do 14. ure po elektronski pošti 
 
Pričetek seje: 23. 1.2017 ob 10:00 
 
Sodelujoči: Nena Udovič, Matej Baznik, Aleksander Gajski, Franc Butara, Katja Mladkovič, Janja Leskovar, Urška 
Jekler, Tanja Lekić, Martina Gramc, Jernej Kostrevc, Katja Mavrin 
 
Na podlagi 48. člena ZOFVI 16/07, 36/08, 58/09, 64,09, 20/11, 40/12-ZUJF, 57/12-ZPCP-2D, 47/15-ZOVFI-J, 46/16-
ZOVFI-L), je bila sklicana 2. dopisno sejo, ki je potekala od ponedeljka, 23. 1. 2017 od 10.00 ure, do torka, 24. 1. 
2017 do 14.00 ure na elektronskem naslovu sola@cerkljeobkrki.si z naslednjim dnevnim redom: 
 
1. Pregled in potrditev predloga odpisa osnovnih sredstev po inventurni komisiji v letu 2016 zaradi poškodb 

ali dotrajanosti. 
2. Pregled in potrditev predloga odpisa drobnega inventarja po inventurni komisiji v letu 2016 zaradi 

poškodb ali dotrajanosti. 
 
V času dopisne seje je glasovalo vseh 11 članov Sveta šole OŠ Cerklje ob Krki. 
 
K 1. točki: Člani Sveta šole so bili pozvani k pregledu in potrditvi predloga odpisa osnovnih sredstev po inventurni 
komisiji v letu 2016 zaradi poškodb ali dotrajanosti. Seznam s predlogom odpisa osnovnih sredstev je bil 
posredovan skupaj z vabilom po elektronski pošti. 
 
G. Gajski je predlagal, da se v prihodnje na seznamu predloga odpisa osnovnih sredstev navede še sedanja 
vrednost posameznega sredstva ter seštevek le-teh. 
 
Vseh 11 članov, ki je sodelovalo v dopisni seji, je potrdilo predlagan odpis osnovnih sredstev po inventurni komisiji 
v letu 2016 zaradi poškodb ali dotrajanosti. 
 
Sklep št. 900-1/2017-14-1: Člani Sveta šole OŠ Cerklje ob Krki soglasno potrdilo predlagan odpis osnovnih 
sredstev po inventurni komisiji v letu 2016 zaradi poškodb ali dotrajanosti.  
 
K 2. točki: Člani Sveta šole so bili pozvani k pregledu in potrditvi predloga odpisa drobnega inventarja po 
inventurni komisiji v letu 2016 zaradi poškodb ali dotrajanosti. Seznam s predlogom odpisa drobnega inventarja 
je bil posredovan skupaj z vabilom po elektronski pošti. 
 
Vseh 11  članov, ki je sodelovalo v dopisni seji, je potrdilo predlagan odpis drobnega inventarja po inventurni 
komisiji v letu 2016 zaradi poškodb ali dotrajanosti. 
 
Sklep št. 900-1/2017-14-2: Člani Sveta šole OŠ Cerklje ob Krki soglasno potrdilo predlagan odpis drobnega 
inventarja po inventurni komisiji v letu 2016 zaradi poškodb ali dotrajanosti.  
 
Zaključek seje: 24. 1. 2017 ob 14.00 
 
Zapisala: 
Helena Žokalj        Tanja Lekić 
Poslovna sekretarka       predsednica Sveta šole 
 
PRILOGE: 

- VABILO K DOPISNI SEJI 
- ELEKTRONSKI ODGOVORI NA 2. DOPISNO SEJO 
- PREDLOG ODPISA OSNOVNIH SREDSTEV PO INVENTURNI KOMISIJI V LETU 2016 ZARADI POŠKODB ALI DOTRAJANOSTI.  
- PREDLOG ODPISA DROBNEGA INVENTARJA PO INVENTURNI KOMISIJI V LETU 2016 ZARADI POŠKODB ALI DOTRAJANOSTI. 
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